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Geachte heer Rijsdijk, 

U heeft op 13 september 2019 schriftelijke vragen gesteld over de organisatie en financiering van 
evenementen, als vervolg op uw eerder gestelde vragen d.d. 30 mei 2019. Hieronder treft u de 
beantwoording van uw vragen aan. 

Feestweek 2018 

1a. Wat heeft de feestweek 2018 in zijn totaliteit gekost? Als de gemeente (gedeeltelijk) financieel 
garant staat voor een evenement, mag je verwachten dat er inzicht bestaat in de totale begroting, 
de overige wijze van financiering en de uiteindelijk gemaakte kosten. Dat laatste ook om te 
kunnen beoordelen of een bijdrage van de gemeente noodzakelijk is. 

Stichting Evenementen Ridderkerk (SER) was organisator en verantwoordelijk voor de financiën. De 
gemeentelijke bijdrage bedroeg€ 26.840,-. 

1 b. Voor de organisatie van de feestweek 2018 is de garantiestelling van de gemeente van 
€ 26.840 ex btw helemaal aangesproken. Betekent dit dat de organisator geen of te weinig 
sponsorgeld heeft binnengehaald? In de brief aan de raad van 22 maart 2018 stond immers dat de 
garantiestelling alleen kon worden aangesproken als er sprake was van een financieel 'tekort' om 
de activiteiten op de zaterdag te laten doorgaan. Graag uw antwoord toelichten. 

Naast de vergoeding aan RadioNL Zomertoer, moest de organisatie aan een aantal randvoorwaarden 
voldoen, waar ook kosten aan verbonden waren. Deze kosten/randvoorwaarden zijn voor een deel in 
geld en een deel in natura door sponsoren bij elkaar gebracht. Daardoor was er geen sponsorgeld meer 
beschikbaar voor de kosten van RadioNL Zomertoer. 
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1 c. Mochten er wel sponsorgelden zijn binnengehaald, voor welk bedrag en waarom is dit bedrag 
niet afgetrokken van de financiële bijdrage van de gemeente aan de feestweek 2018? Die bijdrage 
was irrimers gelijk aan het bedrag van de garantiestelling. 

Zie het antwoord op 1 b. 

Feestweekend 2019 

2a. Zoals eerder aangegeven was er bij het vroegere Koningspleinfestijn een belangrijke rol 
weggelegd voor lokale verenigingen en ondernemers. Waar is in het programma van het 
feestweekend 2019 aantoonbaar ruimte ingeruimd voor lokale verenigingen? EHBO en 
verkeersregelaars zijn geen programmaonderdelen maar faciliteiten. 

Vergeleken met het Koningspleinfestijn heeft RadioNL Zomertoer een andere opzet. Tijdens de DJ avond 
op vrijdag 13 september was wel tijd ingeruimd voor een optreden van de winnaar van de DJ-contest van 
De Loods. 

2b. Op welke wijze zijn lokale ondernemers bij de organisatie van het feestweekend 2019 
betrokken? Is het aantal betrokken lokale ondernemers gestegen t.o.v. de feestweek 2018? 

De horeca ondernemers aan het Koningsplein zijn nadrukkelijk betrokken geweest bij de organisatie van 
het feest. Of het aantal betrokken lokale ondernemers is gestegen, is ons niet bekend, aangezien SER de 
organisator is van het feestweekend. 

Financiën 

3a. Wat zijn de gemaakte kosten voor het feestweekend 2019? Het is ons bekend wie de 
organisator van het evenement is en dat de gemeente dit keer garant heeft gestaan voor een 
bedrag van € 26.000 ex btw. 

De definitief gemaakte kosten zijn ons nog niet bekend, aangezien SER nog met een definitieve 
afrekening gaat komen. 

3b. Is de garantiestelling van de gemeente aangesproken en zo ja, voor welk bedrag? 

De garantiestelling is aangesproken voor het bedrag van € 26.000 ex btw. We zijn nog in afwachting van 
een definitieve afrekening van de SER. 

3c. Kunt u in het antwoord op de vorige vraag ook aangeven vanaf welk bedrag aan 
binnengehaald sponsorgeld een financiële bijdrage van de gemeente niet nodig was geweest 
en/of er een minimumbedrag aan sponsorgeld moest worden binnengehaald, voordat de 
garantiestelling eventueel kon worden aangesproken (indien er een beroep is gedaan op de 
garantiestelling)? 

Een financiële bijdrage van de gemeente zou niet nodig zijn geweest, indien er zoveel sponsorgeld was 
binnengehaald, dat daar de totale kosten van het feest uit betaald konden worden. 
Er is geen minimum bedrag aan sponsorgeld afgesproken. 



4a. In antwoord op onze eerdere vragen geeft u aan dat u jaarlijks wilt beoordelen of een 
evenement als een feestweekend/feestweek haalbaar en wenselijk is. Aan de hand van welke 
criteria wordt dit beoordeeld? Graag ook in uw antwoord aangeven of en zo ja, waar dit in het 
beleid is vastgelegd. 

Het college zal per aanvraag de maatschappelijke waarde van het evenement bezien. 

4b. De gemeente staat voor het tweede opeenvolgende jaar eenmalig garant. Daarmee is het een 
reële mogelijkheid dat de gemeente voor het tweede opeenvolgende jaar een eenmalige financiële 
bijdrage levert. Vanaf wanneer heeft een jaarlijkse eenmalige garantiestelling/bijdrage voor u een 
structureel karakter? Graag uw antwoord toelichten. 

Het college wil dit niet structureel toezeggen, maar van jaar tot jaar kunnen beoordelen of een bijdrage 
aan een dergelijk evenement wenselijk en haalbaar is. 

Participatiebudget en mogelijkheden voor evenementenbudget 

Sa. In antwoord op onze eerdere vragen geeft u aan dat de middelen voor participatie structureel 
in de begroting staan. Het toenmalige college van SGP en Leefbaar heeft in het toen nieuwe 
evenementenbeleid echter aangegeven dat evenementen geen kerntaak van de gemeente zijn. Dit 
heeft ertoe geleid dat de jaarlijkse en tweejaarlijkse subsidies voor evenementen op het 
Koningsplein zijn ingetrokken, de budgetten van de wijkideeteams gehalveerd en de subsidie van 
de SER met 10% gekort. Nu blijkt ineens dat commerciële evenementen (gedeeltelijk) gefinancierd 
kunnen worden uit het participatiebudget. Door wie en wanneer is dit besloten? 

Het college beoordeelt per aanvraag of er een bijdrage wordt gedaan en uit welk budget dit bekostigd kan 
worden, uiteraard binnen de kaders van de vastgestelde gemeentebegroting. 

5b. Kan uit op de inleiding op de vorige vraag de conclusie worden getrokken dat het 
evenementenbeleid (stilzwijgend) is aangepast? Graag uw antwoord toelichten. 

Nee, dit beleid is niet aangepast. 

Ga. Voor welke doeleinden en onder welke voorwaarden kan er voor het organiseren van een 
evenement een beroep worden gedaan op het participatiebudget? Het criterium dat er volgens u 
sprake moet zijn van een goed plan geeft ons onvoldoende inzicht. 

Er kan geen beroep worden gedaan op het participatiebudget. Initiatiefnemers kunnen het college 
benaderen met een plan. En zoals eerder gesteld, zal per aanvraag worden bekeken, of en zo ja uit welk 
budget bekostiging plaats kan vinden. 

6b. In hoeverre maakt het voor het antwoord op de vorige vraag uit of er sprake is van een 
commercieel of een niet-commercieel evenement? 

Het college maakt bij elke aanvraag opnieuw een afweging. 
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6c. Zijn er naast het participatiebudget ook andere budgetten waaruit u een financiële bijdrage 
kunt leveren aan een (commercieel) evenement? Zo ja, welk(e)? 

Zoals ook eerder gesteld, dient een bijdrage te passen binnen de vastgestelde gemeente begroting. 

6d. Kunt u de kaders uit de gemeentebegroting als bijlage bij de antwoorden op de voorgaande 
vragen toevoegen? 

De gemeentebegroting is het kader. 

7a. Communiceert u actief aan degenen die een evenement organiseren in Ridderkerk of 
overwegen om dit te doen, dat er een beroep kan worden gedaan op het participatiebudget? Zo ja, 
op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

De gemeente communiceert niet actief. Mocht een organisator een plan hebben, zijn wij altijd bereid in 
gesprek te gaan. 

7b. Zijn er andere (commerciële) evenementen waar u sinds de start van deze collegeperiode 
onder vergelijkbare voorwaarden als voor de feestweek/het feestweekend garant heeft gestaan 
en/of een daadwerkelijke financiële bijdrage heeft geleverd? Zo ja, welke evenementen betreft het 
en kunt u per evenement het bedrag aangeven? 

Nee. 

7c. Als financiële garantiestelling van de gemeente voor het feestweekend 2019 helemaal wordt 
aangesproken, welk bedrag uit het participatiebudget is er dan nog over voor andere 
activiteiten/evenementen? 

In de jaarrekening verantwoorden wij de besteding van het geld. Tevens hebben we de afrekening over 
2019 nog niet ontvangen. 

7d. Waarom kiest u er niet voor om naast het participatiebudget een evenementenbudget in te 
stellen waar (lokale) organisaties onder voorwaarden en duidelijke verantwoording gebruik 
kunnen maken? De PvdA Ridderkerk is hier al jaren voorstander van en dat geeft ook 
duidelijkheid aan de organisatoren van evenementen in Ridderkerk. 

Op dit moment zijn de aanvragen te overzien en bepalen we per aanvraag of wij er aan voldoen. 

Hulp bij organisatie 

8a. U hebt gelijk als u zegt dat een mooi evenement begint met een goed plan. Als iemand een 
idee/plan heeft voor een evenement, op welke ondersteuning van de gemeente kan hij dan 
rekenen? Graag in uw antwoord ook aangeven of er een verschil in ondersteuning is als een 
bekende of een onbekende organisatie of een inwoner zich meldt met een idee/plan. 

Wij wijzen mensen er op welke onderwerpen in een plan moeten worden beschreven. Ze moeten het wel 
zelf doen. 
Daar maken wij geen verschil in. 



Sb. In hoeverre is de gemeente bereid om actief in de planvorming te participeren en een globaal 
idee/plan voor een evenement verder te brengen? 

De gemeente acteert niet actief in de planvorming, maar wel in de ondersteuning. 

Sc. In hoeverre maakt het voor het antwoord op de vorige vragen (Sa en Sb) uit of er verzocht is 
om een financiële garantiestelling van de gemeente? 

Dat maakt niet uit. 

Sd. In 2017 heeft de gemeente een verzoek gedaan aan diverse organisatoren om met 
ideeën/plannen te komen voor een feest in verband met de afronding van het Koningsplein. Aan 
de raad is toen gecommuniceerd dat er geen ideeën zijn aangedragen. Later heeft de SER de 
organisatie van dit feest op zich genomen. Wij hebben begrepen dat er in ieder geval één idee op 
papier is ingediend bij de gemeente waarop nooit een reactie is gekomen. Kunt u dit toelichten? 

Voor zover wij weten hebben alle indieners van een idee hetzij schriftelijk dan wel mondeling een reactie 
gekregen. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Het college van burgemeester en wethouders van R 

de secretaris, 
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